
 

  

 

  
  

   

   

        

 
 

 

  

   
 

  

 
 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

 

 
     

  

 
 

 

 
 

  

tS Vetlanda 
Sammanträdesprotokoll 

Kommunstyrelsens arbetsutskott 
Sammanträdesdatum Sida 
2018-05-21 1 (11) 

Plats och tid Stadshuset, Vetlanda kl. 13.15-14.00 

Beslutande Henrik Tvarnö (S) ordf. Dan Ljungström (C) och Carina Bardh (M) jäv § 62. 

Tjänstgörande ersättare Lars Brihall (VF) 

Ersättare 

Övriga deltagare Magnus Färjhage, Andreas Eliasson och Mona-Lisa Hagström Svensson (§ 70). 
Vid protokollet administrativ chef Kristina Odelberg 

Utses att justera Dan Ljungström (C) 

Justeringens plats och Kommunkansliet 
tid 

Underskrifter 

Sekreterare Paragrafer 70-78 
Kristina Odelberg 

Ordförande 
Henrik Tvarnö 

Justerare 
Dan Ljungström (C) 

Anslag av protokollet 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag på anslagstavlan på kommunens webbplats. 

Anslaget 

Sista dag att överklaga 
(laglighetsprövning) 
Förvaringsplats för Kommunkansliet 
protokollet 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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§ 70 Dnr 2018/KA0131 

Bidrag till Rädda Barnens läxhjälpsprojekt 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunstyrelsen bidrar med 61 248 kr (44 %) att finansieras ur kommunstyrelsens 
arbetsutskotts konto för oförutsedda behov 2018. 

Bidraget förutsätter att kultur- och fritidsnämnden samt barn- och utbildningsnämnden bidrar 
med 23 %, respektive 33 % av ansökt bidrag. 

Ärendebeskrivning 

Rädda Barnens lokalavdelning bedriver sedan 2011 ett läxhjälpsprojekt i en lokal på 
Kantarellvägen 30 som man hyr av Witalabostäder AB. Ekonomiskt stöd har utgått från 
kommunen under flera år. I verksamheten deltog under våren 2017 i genomsnitt 19 elever per 
tillfälle och under hösten 29 elever per tillfälle. Eleverna fick läxhjälp totalt 28 gånger under året. 
Ansvarig för verksamheten är Evelyn Nilsson. Föreningen vill fortsätta verksamheten och ansöker 
därför om bidrag från kommunen motsvarande lokalhyra och elkostnader för kalenderåren 2017 
och 2018 med 69 600 kr per år, totalt 139 200 kr. 

Mona-Lisa Hagström Svensson, ordförande i lokalföreningen för Rädda Barnen, redovisar hur 
föreningen använt de så kallade ”Puttepengarna” som föreningen erhöll 2012. Pengarna 
disponeras som stipendiemedel och delas ut för sport- och fritidsaktiviteter samt läxhjälp. Medel 
kan även sökas av andra föreningar för det specifika ändamålet. Rädda Barnen har använt 
pengarna förutom till läxhjälp även till olika aktiviteter för barn- och ungdomar, bland annat en 
årlig bussresa till Astrid Lindgrens värld och andra sommaraktiviteter. Av det totalt 500 000 kr som 
erhölls har mellan 150 000 och 200 000 kr förbrukats. 

Under hösten kommer en diskussion att föras inom föreningen hur man ska bedriva 
läxhjälpsverksamheten fortsättningsvis och därmed vilket behov av lokal man har och vart. Hur 
ser samarbetet med skolan ut och vilka barn och ungdomar är det som i första hand behöver 
hjälp. I samband med tidigare positiva bidragsbeslut har fördelningen mellan nämnderna varit 
följande: Barn- och utbildningsnämnden har bidraget med 33 %. Kultur- och fritidsnämnden med 
23 % och kommunstyrelsen med 44 %. Barn- och utbildningsnämnden har ställt sig positiv till ett 
fortsatt bidrag med 33 % förutsatt att övriga nämnder medverkar i samma utsträckning som 
tidigare. 
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§ 70 forts. Dnr 2018/KA0131 

Yrkanden 

Henrik Tvarnö (S) föreslår att kommunstyrelsen bidrar med 61 248 kr att finansieras ur 
kommunstyrelsens arbetsutskotts konto för oförutsedda behov 2018. Bidraget förutsätter att 
kultur- och fritidsnämnden samt barn- och utbildningsnämnden bidrar med 23 % respektive 33 % 
av ansökt bidrag. 

Lars Brihall (VF) och Carina Bardh (M) tillstyrker Henrik Tvarnös förslag. 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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§ 71 Dnr 2018/KA0176 

Samarbete med Uppvidinge kommun angående räddningstjänst 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås inta en positiv hållning till att Uppvidinge och närliggande 
höglandskommuner ingår som medlemar i Höglandets räddningstjänstförbund. 

Upprättat förslag till avsiktsförklaring med avseende på Uppvidinge kommun godkänns. 

Ärendebeskrivning 

Uppvidinge kommun har under våren 2018 ställt frågan till Vetlanda och Nässjö kommuner samt 
till Höglandets räddningstjänstförbund om möjligheten att bli medlem i förbundet. För att utreda 
förutsättningarna för en sådan medlemsansökan från Uppvidinge har ett samarbete inletts. 
Arbetet ska innehålla följande steg: 

1. Beslut om att inta en positiv hållning till att Uppvidinge kommun ingår som medlem i 
Höglandets räddningstjänstförbund. Upprättat förslag till avsiktsförklaring godkänns. 

2. Uppvidinge begär utträde ur Räddningstjänsten östra Kronoberg 

3. Samarbetsavtal mellan Uppvidinge kommun och Höglandets räddningstjänstförbund 

4. Uppvidinge kommun upptas som medlem i HRF 

Uppföljning och redovisning av hur processen fortskrider ska ske efter önskemål. 

Yrkanden 

Henrik Tvarnö (S) föreslår att fullmäktige beslutar inta en positiv hållning till att Uppvidinge och 
närliggande höglandskommuner ingår som medlemar i Höglandets räddningstjänstförbund. 
Upprättat förslag till avsiktsförklaring med avseende på Uppvidinge kommun godkänns. 

Dan Ljungström (C), Carina Bardh (M), Lars Brihall (VF) tillstyrker Henrik Tvarnös förslag. 
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§ 72 Dnr 2018/KA0087 

Årsredovisning 2017 – Höglandets samordningsförbund 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås bevilja ledamöterna i styrelsen för Höglandets samordningsförbund 
ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017. 

Jäv 

Carina Bardh (M) 

Ärendebeskrivning 

Höglandets samordningsförbund avlämnar årsredovisning för förbundets verksamhet 2017, 
bilaga. Förbundets ändamål är att inom medlemskommunernas geografiska områden svara för en 
finansiell samordning inom rehabiliteringsområdet mellan Arbetsförmedlingen, 
Försäkringskassan, Jönköpings läns landsting och medlemskommunerna. Insatserna inom den 
finansiella samordningen ska avse individer som är i behov av samordnade rehabiliteringsinsatser 
och ska syfta till att dessa ska uppnå eller förbättra sin förmåga att utföra förvärvsarbete. 

Största delen av verksamheten består av ersättning till kommunerna för jobbcoacher inom 
projektet ”Jobb istället för aktivitetsersättning”. Totalt 100 personer var inskrivna vid årsskiftet 
2017/18. Resultatet är att ett antal personer som tidigare varit inskrivna i projektet kunnat 
avslutats då de fått arbete eller gått vidare till studier. En annan verksamhet är projekt IT-spåret 
och Uppdrag samverkan. 

Årets resultat uppgår till 0. 

Beredningsbeslut 

Styrelsen för Höglandets samordningsförbund 2018-03-08, § 6. 
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§ 73 Dnr 2018/KA0083 

Årsredovisning 2017 – Höglandets räddningstjänstförbund 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås bevilja ledamöterna i direktionen för Höglandets 
räddningstjänstförbund ansvarsfrihet för verksamhetsåret 2017 samt godkänna överlämnad 
årsredovisning. 

Ärendebeskrivning 

Direktionen för Höglandets räddningstjänstförbund har fastställt årsredovisningen för 2017 och 
överlämnar den för beslut om ansvarsfrihet och godkännande hos medlemskommunerna, bilaga. 

Under 2017 har omfattande resurser lagts på rekrytering då förbundet befinner sig i en stor 
personalomställning. Under 2017 har dessutom den största enskilda branden i förbundets historia 
inträffat, vid återvinningscentral i Nässjö, vilket påverkat ekonomin. 

Årets resultat är 0. Resultatet är en konsekvens av ett extra medlemsbidrag om totalt 2 100 000 kr 
från förbundets medlemskommuner. Investeringsvolymen har under året uppgått till 
4 400 000 kr. förbundet har en fortsatt ansträngd likviditetssituation genom den låga 
resultatnivån. 

Beredningsbeslut 

Direktionen för Höglandets räddningstjänstförbund 2018-03-07, § 1. 
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§ 74 Dnr 2018/KA0128 

Årsredovisning 2017 – Mediacenter Jönköpings län 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås besluta att årsredovisningen för Mediacenter Jönköpings län 
avseende 2017 godkänns samt att direktionen i kommunalförbundet Mediacenter Jönköpings län 
beviljas ansvarsfrihet för år 2017. 

Ärendebeskrivning 

Direktionen för kommunalförbundet Mediacenter Jönköpings län har fastställt årsredovisningen 
för 2017 och överlämnar den för godkännande samt beslut om ansvarsfrihet hos 
medlemskommunerna, bilaga. 

2017 års resultat uppgår till 438 000 kr. Under året har mindre investeringar om 76 000 kr 
genomförts. Under 2017 har Mediacenter även fortsatt öka sina insatser inom utbildningar, 
nätverkande och projekt inom sitt kompetensområde. Tillsammans med flera kommuner har man 
också deltagit i utvecklingsprojekt kring informations- och kommunikationsteknik och digitala 
tjänster. Mediacenter har även varit involverat i ett större utvecklingsprojekt mot äldreomsorgen. 
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§ 75 Dnr 2018/KA0145 

Ansökan om kommunalt lån – Vetlanda Arena AB 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Kommunfullmäktige föreslås bevilja ett lån om 1 400 000 kr till Vetlanda Arena AB för utbyte av 
belysning i bandy- och hockeyhall. I samband med att detta lån beviljas justeras tidigare beslut om 
lån enligt kf § 116 2015, där bolaget beviljades ett lån om 12 000 000 kr för uppförande av 
konstgräsplan och komplettering av tidigare byggnation. Av de beviljade 12 000 000 kr har 
9 600 000 kr hittills lånats ut. Genom detta beslut regleras det tidigare beslutade låneutrymmet 
ner till 9 600 000 kr. Ekonomichefen ges i uppdrag att hantera ärendet. 

Ärendebeskrivning 

Vetlanda Arena AB har kommit in med en skrivelse där man ansöker om ett lån på  
1 400 000 kr. Lånet är avsett att täcka kostnaden för utbyte av belysning i bandy- och 
hockeyhallarna. Återbetalningstiden på investeringen kan beräknas till 7 år. Den nya belysningen 
förväntas innebära en lägre energiförbrukning. I ett tidigare beslut från 2015 beslutades att 
Vetlanda Arena AB skulle erhålla ett lån om 12 000 000 kr för tillbyggnad av hall samt anläggande 
av konstgräsplan. Av detta lån har hittills 9 600 000 kr betalats ut. I samband med ett eventuellt 
nytt beslut om tillkommande utlåning bör det tidigare beslutet justeras till att vara 9 600 000 kr 
och att det nya lånet ses som ett nytt separat lån. 

Yrkanden 

Henrik Tvarnö (S) föreslår att ett lån om 1 400 000 kr beviljas till Vetlanda Arena AB för byte av 
belysning i bandy- och hockeyhall. I samband med att detta lån beviljas justeras tidigare beslut om 
lån enligt 2015 kf § 116, där bolaget beviljades ett lån om 12 000 000 kr för uppförande av 
konstgräsplan och komplettering av tidigare byggnation. Av de beviljade 12 000 000 kr har 
9 600 000 kr hittills lånats ut. Genom detta beslut regleras det tidigare beslutade låneutrymmet 
ner till 9 600 000 kr. Ekonomichefen ges i uppdrag att hantera ärendet. 
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§ 76 Dnr 2018/KA0039 

Redovisning av intern kontroll 2017 – vård- och omsorgsnämnden 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Redovisning av intern kontroll 2017 från vård- och omsorgsnämnden godkänns. 

Ärendebeskrivning 

Redovisning av intern kontroll 2017 för vård- och omsorgsnämnden föreligger i bilaga. 

Beredningsbeslut 

Vård- och omsorgsnämnden § 63/18. 
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§ 77 Dnr 2018/KA0175 

Vetlanda 100 år 2020 – Vetlanda en plats för alla 
Arbetsutskottets förslag till kommunstyrelsen 

Projektet Vetlanda 100 år 2020 beviljas en budget på 500 000 kr plus garanti för Digiloo. 

Finansiering hänskjuts till budgetberedningen. 

Kommundirektören får uppdraget att skapa en organisation för jubileumsfirandet. 

Ärendebeskrivning 

Vetlanda blev stad 1920. Med anledning av detta firar Vetlanda kommun 100 år 2020. Jubileet är 
ett tillfälle att sätta Vetlanda på kartan på ett positivt sätt. Temat för jubileumsfirandet föreslås till 
”Vetlanda en plats för alla”. Det finns ett antal idéer om inslag under jubileumsåret. Ett exempel 
är musikkonceptet Digiloo. En mindre arbetsgrupp bestående av Stewe Jonsson, Richard Lehmann 
och Magnus Färjhage har påbörjat arbetet. En budget på 500 000 kr bedöms rimlig. Medlen är att 
betrakta som en extra satsning på platsvarumärkesarbetet med extra fokus på 
kommuninvånarnas stolthet över den egna kommunen. Digiloo arrangemanget finansieras via 
biljettförsäljning i förskott. Skulle av någon anledning biljettförsäljningen inte bli tillräcklig 
garanterar kommunen arrangemanget. 

Yrkanden 

Henrik Tvarnö (S) föreslår att projektet ”Vetlanda 100 år 2020” beviljas en budget på 500 000 kr 
plus garanti för Digiloo. Finansieringen hänskjuts till budgetberedningen. Kommundirektören får 
uppdraget att skapa en organisation för jubileumsfirandet. 

Lars Brihall (VF) och Carina Bardh (M) tillstyrker Henrik Tvarnös förslag. 
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§ 78 Dnr 2018/KA0116 

Motion om fler platser inom särskilt boende i centralorten 
Arbetsutskottets beslut 

Motionen remitteras till vård- och omsorgsnämnen för yttrande senast 2018-08-31. 

Ärendebeskrivning 

Den 12 april 2018 lämnade Ejlon Johansson (L), Siv Fransson (L) och Rune Solid (L) in en motion 
om fler platser inom särskilt boende i centralorten Vetlanda kommun och med följande förslag: 

Att snarast planera för och iordningställa särskilda boendeplatser i centralorten genom att 
återskapa nio korthetsplatser på Norrgården som då samtidigt frigör lika många platser på 
Bäckagården. Dessutom återställs sex HVB-platser på Bäckagården till särskilda boendeplatser. 

Beslutet skickas till: 
Vård- och omsorgsnämnden 

Just sign Utdragsbestyrkan 
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